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П Р О Т О К О Л 
 

София, 07.02.2024 г. 

 

от Обществено обсъждане 

 

на проект на решение относно заявление с вх. № В-17-77-5 от 10.05.2023 г. за 

одобряване на бизнес план за развитие на дейността на „Напоителни системи“ 

ЕАД като ВиК оператор за периода 2022-2026 г., изменено и допълнено със 

заявление с вх. № В-17-77-1 от 05.01.2024 г. и заявление с вх. № В-17-77-6 от 

10.05.2023 г. за утвърждаване и одобряване на цени на водоснабдителни и 

канализационни услуги, изменено със заявление с вх. № В-17-77-2 от 05.01.2024 г. и 

от 18.01.2024 г. 

  

Днес, 07.02.2024 г. от 10:06 ч. в сградата на Комисията за енергийно и водно 

регулиране (КЕВР, Комисията) се проведе обществено обсъждане на Комисията в 

състав „Водоснабдяване и канализация“, ръководено от председателя доц. д-р Иван Н. 

Иванов. 

 

 На общественото обсъждане присъстваха членовете на Комисията Димитър 

Кочков, Пенка Трендафилова и Росица Тоткова – главен секретар (без право на глас). 

 

На общественото обсъждане присъстваха С. Маринова –  за главен директор на 

главна дирекция „Водоснабдителни и канализационни услуги“ (съгласно Заповед № 31 

от 11.01.2024 г.) и експерти на КЕВР. 

 

Общественото обсъждане беше излъчено в реално време чрез интернет 

страницата на Комисията.  

 

Председателят доц. д-р Иван Н. Иванов откри общественото обсъждане и 

констатира, че не са налице правни пречки за провеждането му. 

 

Чрез съобщение на интернет страницата на Комисията, съгласно решение на 

КЕВР по Протокол № 34/01.02.2024 г., т. 1, за участие в общественото обсъждане на 

проект на решение относно заявление с вх. № В-17-77-5 от 10.05.2023 г. за одобряване 

на бизнес план за развитие на дейността на „Напоителни системи“ ЕАД като ВиК 

оператор за периода 2022-2026 г., изменено и допълнено със заявление с вх. № В-17-77-

1 от 05.01.2024 г. и заявление с вх. № В-17-77-6 от 10.05.2023 г. за утвърждаване и 

одобряване на цени на водоснабдителни и канализационни услуги, изменено със 

заявление с вх. № В-17-77-2 от 05.01.2024 г. и от 18.01.2024 г., са поканени 

заинтересовани лица по смисъла на чл. 14, ал. 2 от Закона за енергетиката. 

 

Проектът на решение относно заявление с вх. № В-17-77-5 от 10.05.2023 г. за 

одобряване на бизнес план за развитие на дейността на „Напоителни системи“ ЕАД 

като ВиК оператор за периода 2022-2026 г., изменено и допълнено със заявление с вх. 
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№ В-17-77-1 от 05.01.2024 г. и заявление с вх. № В-17-77-6 от 10.05.2023 г. за 

утвърждаване и одобряване на цени на водоснабдителни и канализационни услуги, 

изменено със заявление с вх. № В-17-77-2 от 05.01.2024 г. и от 18.01.2024 г., е изготвен 

от работна група по Заповед № З-В-18 от 09.09.2021 г., изменена и допълнена със 

Заповед № З-В-17 от 30.11.2023 г. в състав: Ивайло Касчиев, Елена Маринова, Силвия 

Маринова, Румяна Костова, Василена Иванова, Мая Кожухарова, Йовка Велчева, 

Надежда Иванова, Ненко Ненков. 

 

Съгласно решение на КЕВР по Протокол № 34/01.02.2024 г., т. 1, е осигурена и 

възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

 

С писмо на КЕВР с изх. № В-17-77-2#3/01.02.2024 г. като заинтересовани лица са 

поканени  Министерство на регионалното развитие и благоустройството, „Български 

ВиК холдинг“ ЕАД, Омбудсман на Република България, Национален браншов 

синдикат „Водоснабдител” - КНСБ, Федерация „Строителство, индустрия и 

водоснабдяване“ – КТ „Подкрепа“, Българска асоциация по водите, Съюз на ВиК 

операторите в Република България, Конфедерация на работодателите и 

индустриалците в България, Асоциация на индустриалния капитал в България, 

Българска търговско-промишлена палата, Българска стопанска камара, Федерация 

на потребителите в България, Българска национална асоциация „Активни 

потребители“, Комисия за защита на потребителите, Гражданско движение „ДНЕС“, 

„ВиК“ ООД, гр. Габрово, „ВиК“ ЕООД, гр. Плевен, „ВиК“ ООД, гр. Търговище, 

„Кюстендилска вода“ ЕООД, гр. Кюстендил, „ВиК“ ЕООД, гр. София, „ВиК – 

Шумен“ ООД, гр. Шумен, „Софийска вода“ АД, „Напоителни системи“ ЕАД. 

 

На общественото обсъждане се явиха: 

 г-н Иво Свиларов – Ръководител проекти във „Водоснабдяване и 

канализация“ ЕООД, гр. София; 

 г-жа Александра Богословска – специалист „Възстановяване на околната 

среда“ в „Напоителни системи“ ЕАД; 

 г-жа Весела Банова – главен счетоводител на „Напоителни системи“ ЕАД. 

 

Министерство на регионалното развитие и благоустройството, „Български 

ВиК холдинг“ ЕАД, Омбудсман на Република България, Национален браншов 

синдикат „Водоснабдител” - КНСБ, Федерация „Строителство, индустрия и 

водоснабдяване“ – КТ „Подкрепа“, Българска асоциация по водите, Съюз на ВиК 

операторите в Република България, Конфедерация на работодателите и 

индустриалците в България, Асоциация на индустриалния капитал в България, 

Българска търговско-промишлена палата, Българска стопанска камара, 

Федерация на потребителите в България, Българска национална асоциация 

„Активни потребители“, Комисия за защита на потребителите, Гражданско 

движение „ДНЕС“, „ВиК“ ООД, гр. Габрово, „ВиК“ ЕООД, гр. Плевен, „ВиК“ 

ООД, гр. Търговище, „Кюстендилска вода“ ЕООД, гр. Кюстендил, „ВиК – 

Шумен“ ООД, гр. Шумен, „Софийска вода“ АД,  не са заявили присъствено участие 

или дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

За участие в общественото обсъждане се е записал единствено г-н Иво 

Свиларов, който е „Ръководител проекти“ към „ВиК“ ЕООД София. Разбира се, в 

заседанието взимат участие г-жа Банова и г-жа Богословска, като представители на 

„Напоителни системи“ ЕАД. Обръщам се към Вас, г-н Свиларов! Заповядайте! Имате 

думата да изразите отношение към проекта на решение. Слушаме Ви! 
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И. Свиларов – „Ръководител проекти“ във „Водоснабдяване и 

канализация“ ЕООД, гр. София: 

Здравейте! Аз единствено искам да взема отношение по „Бебреш“, разбира 

се… по Ботевград, тъй като оперираме там съвместно с „Напоителни системи“. Бихме 

искали, понеже е заложено увеличаване на цената в бизнес плана на дружеството с 0,1 

стотинка всяка година, бихме искали да помолим Комисията да обърне повече 

внимание на качеството на обслужването от страна на „Напоителни системи“, тъй 

като там наблюдаваме някои проблеми, които имаме: при аварии и т.н. Това е в общи 

линии, което бих искал да кажа, да обърна внимание. Благодаря Ви много! 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

И аз Ви благодаря, г-н Свиларов! Преди всичко искам да Ви кажа, че срокът, 

който ние даваме до закритото заседание, е съобразен с това, че в рамките на 14 дни, 

които следват днешния ден, имате право, имате и тази възможност, да депозирате 

Вашето писмено становище. Предполагам, че в писмено депозираното становище ще 

представите по-конкретно Вашите възражения по съответни показатели за качество на 

доставяната вода. 

 

И. Свиларов – „Ръководител проекти“ във „Водоснабдяване и 

канализация“ ЕООД, гр. София: 

Благодаря! Ще се възползвам. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Чудесно! Благодаря Ви! По отношение на казаното възражение относно 

качеството на доставяната вода и ВиК услугите на „Напоителни системи“ ЕАД, се 

обръщам към работната група. Имате право да вземете отношение. Може, разбира се, 

да изчакате писменото становище, което г-н Свиларов ще представи в Комисията. 

Слушаме Ви! 

 

С. Маринова –  за главен директор на главна дирекция „Водоснабдителни 

и канализационни услуги“ (съгласно Заповед № 31 от 11.01.2024 г.): 

Ние ще изчакаме писмените становища - както и от „В и К“ ЕООД, гр. София, 

така и ако постъпят други писмени становища в законоустановения срок и съответно 

работната група ще ги разгледа и ще даде своето становище в окончателното решение. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Благодаря! В същото време считам, че в доклада, който е изготвен, е отделено 

необходимото внимание на това дали отговаря на качествените показатели на 

предоставяната вода, но г-н Свиларов специално ще Ви представи свои наблюдения 

по този повод. 

 

С. Маринова –  за главен директор на главна дирекция „Водоснабдителни 

и канализационни услуги“ (съгласно Заповед № 31 от 11.01.2024 г.): 

Точно така. В доклада са посочени конкретните параметри на бизнес плана, в 

това число и по отношение на ВС Ботевград. Съответно те отговарят на 

нормативните изисквания и работната група е представила подробно в доклада 

параметрите на бизнес плана. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Добре. В крайна сметка Вие ще се запознаете със становището на г-н Свиларов. 

Обръщам се към г-жа Богословска и към г-жа Банова. Желаете ли да вземете 
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отношение по казаното от г-н Свиларов? Заповядайте, г-жо Богословска! 

 

А. Богословска – специалист „Възстановяване на околната среда“ в 

„Напоителни системи“ ЕАД: 

По отношение на качеството, може би наистина е редно да се види първо 

писмена обосновка и малко в по-големи детайли какво точно се има предвид. Ще 

видим, ако подадете такова становище и съответно спрямо желанието Ви и спрямо 

нашите възможности и спрямо това, което ни е в правомощията, ще вземем 

отношение по случая. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Благодаря! Заповядайте, г-н Свиларов! 

 

И. Свиларов – „Ръководител проекти“ във „Водоснабдяване и 

канализация“ ЕООД, гр. София: 

Проблем има там преди всичко с мътността в „Бебреш“. Знаете. От време на 

време. Освен това, бихме искали по-добро сътрудничество да има при аварии. По-

оперативно да се действа и т.н. Ние ще представим писмено становище, в което 

конкретно ще кажем какво точно имаме предвид. Благодаря! 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Благодаря! Г-жо Богословска? 

 

А. Богословска – специалист „Възстановяване на околната среда“ в 

„Напоителни системи“ ЕАД: 

Само искам да допълня по отношение… 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Към микрофона трябва да говорите, защото иначе записът е трудно различим. 

Слушам! 

 

А. Богословска – специалист „Възстановяване на околната среда“ в 

„Напоителни системи“ ЕАД: 

По отношение на мътността. „ВиК - Бебреш“ и изобщо „Напоителни системи“ 

ЕАД имат ангажимента за доставка на вода към други ВиК оператори. Нямат 

отношение по Наредбата за качеството на питейната вода. Ние отговаряме за 

показатели за водата за напояване. Там ежегодно се пускат анализи, които съответно 

отговарят на изискванията досега. Съответното местно РИОСВ не е дало някакви 

показания за влошени качества на водата. Ще го имаме това предвид, но по 

отношение, пак казвам, услугите, които доставяме, ние спазваме изискванията спрямо 

нормативната уредба. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Благодаря, г-жо Богословска! В крайна сметка г-н Свиларов ще предостави 

писмено своето становище. Г-н Свиларов, уверявам Ви, че в обяснителната записка, 

която ще предшества решението на Комисията за енергийно и водно регулиране ще 

бъде коментирано по определен начин и взето отношение към Вашето, както може би 

и към други становища, които ще постъпят в рамките на 14 - дневния срок. Отново ще 

повторя, защото това се изисква по протокол, че преди, разбира се, да прочета 

заключението, интересува ме, има ли някой друг, който желае да вземе думата от 

присъстващите в залата? Не. Тогава, насрочвам закрито заседание, на което 

Комисията ще се произнесе с решение по заявлението на „Напоителни системи“ ЕАД 
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като ВиК оператор за периода 2022-2026 г., на 29.02.2024 г. С това мое съобщение 

закривам и общественото обсъждане. 

Благодаря на г-н Свиларов за участието! Благодаря Ви и на Вас, г-жо Банова и 

г-жо Богословска, за участието! 

 

 

Приложение: 
1. Писмо на КЕВР с изх. № В-17-77-2#3/01.02.2024 г. - покана до 

заинтересованите лица относно обществено обсъждане на проект на решение относно 

заявление за одобряване на бизнес план за развитие на дейността на „Напоителни 

системи“ ЕАД като ВиК оператор за периода 2022-2026 г. и заявление за утвърждаване 

и одобряване на цени на водоснабдителни и канализационни услуги. 

2. Пълномощно на Иво Свиленов Свиларов от Росица Свиленова Итова – 

управител на „Водоснабдяване и канализация“ ЕООД, гр. София. 

3. Заповед от Снежина Динева – изпълнителен директор на „Напоителни 

системи“ ЕАД за определяне на Александра Николова Богословска и Весела 

Валентинова Банова за участие в заседание (копие). 

 

 

ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:   ПРЕДСЕДАТЕЛ:     
     

 

.................................................    ДОЦ. Д-Р ИВАН Н. ИВАНОВ  

 Д. Кочков 

 

.................................................      

 П. Трендафилова 

ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

 

 

РОСИЦА ТОТКОВА 
Протоколирал: 

 

 И. Зашева - главен експерт 

 
 

 

 

 
 


